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Protokół Nr 33/17
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 24 listopada 2017 r.

1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski otworzył posiedzenie i stwierdził quorum – lista
obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

– przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski przypomniał,  że  zawiadomienie  wraz
z proponowanym porządkiem radni otrzymali w korespondencji. Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić
wnioski do proponowanego porządku obrad.
(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
Nikt nie zgłosił wniosków, wobec tego poddał porządek obrad pod głosowanie.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(6  głosów za) przyjęła do realizacji n/w porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Ocena przebiegu realizacji inwestycji w mieście.
3. Zapoznanie się z wynikami sprzedaży lokali mieszkalnych, działek i innych nieruchomości

stanowiących  własność  Miasta  Słupska  według  stanu  na  dzień  23  października  2017  r.
i przewidywanym wykonaniem dochodów majątkowych z tego tytułu na koniec bieżącego
roku.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Sprawy bieżące.

Ad.pkt.2 Ocena przebiegu realizacji inwestycji w mieście.
(Informacja  dotycząca  przebiegu  realizacji  inwestycji  w  mieście  stanowi  załącznik  Nr  3  do
niniejszego protokołu)

Dyrektor  Wydziału  Inwestycji  Ewa  Weitmann  przedstawiła  informację  dotycząca  przebiegu
realizacji inwestycji w mieście.

W dyskusji  udział  wzięli:  radny Bogusław Dobkowski,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata
Chrzanowska, Skarbnik Miasta i radny Robert Kujawski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z informacją na temat
przebiegu realizacji inwestycji przyjęła ją do wiadomości.

Ad.pkt.3  Zapoznanie  się  z  wynikami  sprzedaży  lokali  mieszkalnych,  działek  i  innych
nieruchomości  stanowiących własność  Miasta  Słupska według stanu na dzień  23
października 2017 r. i przewidywanym wykonaniem dochodów majątkowych z tego
tytułu na koniec bieżącego roku.

(Informacja dotycząca wyników sprzedaży lokali  mieszkalnych,  działek i  innych nieruchomości
stanowiących  własność  Miasta  Słupska  według  stanu  na  dzień  23  października  2017  r.  i



2

przewidywanym wykonaniem dochodów majątkowych  z  tego  tytułu  na  koniec  bieżącego  roku
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu)

Informacje  przedstawiali: Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  i  Biznesu  Dagna
Mikołajczak-Maśnicka,  Z-ca  Dyrektora  Wydziału   Gospodarki  Nieruchomościami  i  Biznesu
Sławomir  Klimczak,  Kierownik  Referatu  Mieszkaniowego  Malwina  Noetzel-Wszałkowska,
Kierownik Referatu Sprzedaży Mieszkań Grażyna Pastwa.

W dyskusji  udział  wzięli:  radny Bogusław Dobkowski,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata
Chrzanowska, Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek .

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z informacją na  temat
wyników  sprzedaży  lokali  mieszkalnych,  działek  i  innych  nieruchomości  stanowiących
własność Miasta Słupska według stanu na dzień 23 października 2017 r. i przewidywanym
wykonaniem dochodów majątkowych z tego tytułu na koniec bieżącego roku przyjęła ją do
wiadomości.

Ad.pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał:
(Projekty uchwał opiniowane przez Komisję stanowią załączniki do protokołu z sesji 29 listopada 
2017 roku).

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości
(Druk Nr 45/3)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały  w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w
latach 2014-2015 Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Słupska na lata 2012-2015.   (Druk
Nr 45/8)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  (4  głosy  za) zaopiniowała  projekt
pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
stanowiącej lokal mieszkalny nr 5 przy ulicy J. Tuwima 34 w Słupsku.  (Druk Nr 45/9)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw
i 1 wstrzymującym się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie przekazania z budżetu Miasta Słupska na
2017  rok  dotacji  celowej  Wojewódzkiemu  Szpitalowi  Specjalistycznemu  w  Słupsku  z
przeznaczeniem na dostosowanie pomieszczeń i zakup wyposażenia, w tym sprzętu medycznego
na  potrzeby  Oddziału  Hematologii  i  Transplantacji  Szpiku  Wojewódzkiego  Szpitala
Specjalistycznego Sp. z o.o. w Słupsku.  (Druk Nr 45/10)

W dyskusji udział wzięli:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radna Bernadetta
Lewicka, radna Aldona Żurawska, Dyrektor WZiSS Violetta Karwalska.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania większością głosów (4 głosy za,  bez głosów przeciw
i 2 wstrzymujące się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017
rok (Druk Nr 45/15)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  (4  głosy   za,  bez  głosów  przeciw  i  2  głosach
wstrzymujących się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

-  opinia  Komisji  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2017 rok (Druk Nr 45/16)

W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, Skarbnik Miasta
Artur  Michałuszek,  Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski,  Sekretarz  Miasta  Słupska
Iwona Wójcik.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (5 głosach za,bez głosów przeciw
i 1 głosie wstrzymujący się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia  Komisji  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na 2017 rok (Druk Nr 45/17)

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił radnym projekt uchwały.
Prezes  SBTS  Krzysztof  Kido  przedstawił  radnym  koncepcję  budowy  bloku  mieszkalnego  z
garażem podziemnym  przy ul. Sobieskiego wraz z zagospodarowaniem terenu.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  (5  głosów  za) zaopiniowała  projekt
pozytywnie.

- opinia  Komisji  dotycząca projektu  uchwały w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na
2017 rok (Druk Nr 45/18)

W dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radny  Robert
Kujawski, Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski, radna Bernadetta Lewicka, radna Lidia
Matuszewska, , radna Lidia Matuszewska, Sekretarz Miasta Słupska Iwona Wójcik.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania większością głosów (4 głosy za,  bez głosów przeciw
i 2 głosy wstrzymujące się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia  Komisji  dotycząca projektu  uchwały w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na
2017 rok (Druk Nr 45/19)

W dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radny  Robert
Kujawski,   Sekretarz  Miasta  Słupska  Iwona  Wójcik,  Przewodniczący  Komisji  Bogusław
Dobkowski, Kierownik Referatu Justyna Malglarczyk, Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (3 głosy za, 2 głosy przeciw i 1 głos
wstrzymujący się) zaopiniowała projekt pozytywnie.
-  opinia  Komisji  dotycząca projektu  uchwały w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na

2017 rok (Druk Nr 45/20)

W dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska.  Radny  Robert
Kujawski,  radna  Aldona  Żurawska,  radna  Lidia  Matuszewska,  Kierownik  Referatu
Mieszkaniowego Malwina Noetzel-Wszałkowska., Sekretarz Miasta Słupska Iwona Wójcik.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  większością  głosów  (1  głos  za,  2  przeciw
i 3 wstrzymujące się) zaopiniowała projekt negatywnie.

- opinia  Komisji  dotycząca projektu  uchwały w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na
2017 rok (Druk Nr 45/21)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów  przeciw
i 1 głos wstrzymujący się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej
Miasta Słupska na lata 2017-2034  (Druk Nr 45/22)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania większością głosów (3 głosy za,  bez głosów przeciw
i 3 głosach wstrzymujący się) zaopiniowała projekt pozytywnie.

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.

- petycja o wystąpienie z inicjatywą uchwałodawczą w przedmiocie sprowadzenia do Słupska
pomnika Jana Pawła II z Francji.
(Kserokopia ww. petycja stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. petycją w drodze
dyskusji,  w wyniku  głosowania   większością  głosów (przy  5  głosach  za,  bez  głosów przeciw
i 1 głosie wstrzymującym się) poparła wniosek Komisji Edukacji.

-  pismo  dot.  końcowego  dofinansowania  wkładu  własnego  w  wysokości  340.000  zł.  na
dokończenie prac remontowych zabytków i  realizacje projektu pt.”Restauracja Kościoła
Mariackiego  i  Kościoła  Najświętszego  Serca  Jezusowego  w  Słupsku  jako  elementów
europejskiego Szlaku Jakubowego”

(Kserokopia ww. pisma stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu).

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. pismem w drodze
dyskusji,  w wyniku  głosowania  jednogłośnie  (6  głosów za)  poparła  wniosek  Komisji  Edukacji
o zwiększenie dotacji dla Parafii.
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-  pismo  w  sprawie  wskazania  radnego  do  prac  w  Zespole  ds.  Słupskiego  Budżetu
Partycypacyjnego 2018

(Kserokopia ww. pisma stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).

Komisja  Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze  dyskusji  w wyniku głosowania
wskazała do prac w ww. Zespole radną Aldonę Żurawską
Radna wyraził zgodę.
Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski przypomniał, że radni otrzymali w korespondencji
do wiadomości następujące pisma:
-  pismo  dyrektorów  przedszkoli  o  rozważenie  możliwości  zwiększenia  wynagrodzeń  dla
pracowników niepedagogicznych w Słupski przedszkolach oraz odpowiedź Prezydenta Miasta  –
pisma te stanowią  załączniki Nr 8 do niniejszego protokołu).
-  wnioski do budżetu Miasta Słupska na 2018 rok Komisji Edukacji – wnioski Komisji stanowią
załączniki Nr 9 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski poddał  pod  głosowanie  Protokół  Nr  32/17
z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 września 2017 r.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(6 głosów za) przyjęła Protokół  Nr 32/17 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 września
2017 r. 

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski stwierdził, że Komisja wyczerpała porządek obrad.
Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić jeszcze jakieś uwagi lub wnioski.
Nikt z radnych nie zgłosił żadnych wniosków.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:

Bożena Dacko
Przewodniczący Komisji

   Bogusław Dobkowski


